
Diumenge 15 (B) de durant l'any

Text de l'Evangeli ( Mc  6,7-13): En aquell temps, Jesús convocà els 

Dotze, i començà a enviar-los de dos en dos, i els donava potestat 

contra els esperits immunds. I els manà que no portessin per al 

camí si no era un bastó solament: ni pa, ni sarró, ni monedes a la 

faixa; sinó calçats amb sandàlies, i que no portessin dues túniques. I 

els deia: «Allà on entreu en una casa, quedeu-vos-hi fins que en 

sortiu. I qualsevol lloc que no us aculli ni us escolti, en anar-vos-en 

d’allí espolseu-vos la terra dels peus en testimoni contra ells». I 

havent marxat, predicaren que fessin penitència, i llançaren molts 

dimonis, i ungien amb oli molts malalts, i es guarien.

«Jesús convocà els Dotze, i començà a enviar-los de dos en dos»
Mn. Jordi SOTORRA i Garriga 

(Sabadell, Barcelona, Espanya)

Avui, Diumenge XV (B) de durant l'any, llegim a l'Evangeli que Jesús envia els 

Dotze, de dos en dos, a predicar. Fins ara han acompanyat el Mestre pels camins de 

Galilea, però ha arribat l'hora de començar la difusió de l'Evangeli, la Bona Nova: 

la notícia que el nostre Pare Déu ens estima amb un amor infinit i que ens ha portat 

a la vida per a fer-nos feliços per tota l'eternitat. Aquesta notícia és per a tothom. 

Ningú no ha de quedar al marge de l'ensenyament alliberador de Jesús. Ningú no 

queda exclòs de l'Amor de Déu. Cal arribar a l'últim racó del món. Cal anunciar el 

goig de la salvació plena i universal, per mitjà de Jesucrist, el Fill de Déu fet home 

per nosaltres, mort i ressuscitat i present activament en l'Església.

Equipats amb «potestat contra els esperits immunds» (Mc 6,7) i amb un bagatge 

quasi inexistent —«No portessin per al camí si no era un bastó solament: ni pa, ni 

sarró, ni monedes a la faixa; sinó calçats amb sandàlies, i que no portessin dues 

túniques» (Mc 6,8)— inicien la missió de l'Església. L'eficàcia de la seva predicació 

evangelitzadora no vindrà d'influències humanes o materials, sinó del poder de Déu 

i de la sinceritat, de la fe i del testimoni de vida del predicador. «Tot l'impuls, 

l'energia i l'entrega dels evangelitzadors provenen de la font que és l'amor de Déu 



infós en els nostres cors amb el do de l'Esperit Sant» (Joan Pau II).

Havent encetat el segle XXI, la Bona Notícia no ha arribat encara a tot arreu, ni 

amb la intensitat que calia. S'ha de predicar la conversió, s'ha de vèncer molts 

esperits malignes.

Els qui hem rebut la Bona Notícia, ho sabem valorar? En som conscients? En som 

agraïts? Sentim-nos enviats, missioners, urgits a predicar amb l'exemple i, si cal, 

amb la paraula perquè la Bona Nova no manqui als qui Déu ha posat en el nostre 

camí.

Pensaments per a l'Evangeli d'avui

«Ensenyar algú per dur-lo a la fe és tasca de cada predicador i, inclús, de cada creient» (Sant 
Tomàs d’Aquino)

«[Jesús els] parla de les curacions concretes de les malalties, també d’expulsar els dimonis, és a 
dir, netejar els ulls de l’ànima que estan enfosquits per les ideologies i per això no poden veure 
Déu» (Benet XVI)

«Crist (...) acompleix el seu ministeri profètic [d’ensenyament] no tan sols per mitjà de la 
jerarquia sinó també dels laics, dels quals fa testimonis amb aquesta finalitat, bo i donant-los el 
sentit de la fe i la gràcia de la paraula (Concili Vaticà II)» (Catecisme de l’Església Catòlica, nº 
904)


